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Vážení spoluobčané, 
léto se letos přihlásilo proměnlivým po-

časím, a proto mě těší, že Den obce vyšel 
nádherně. Děkuji všem dětem a učitelkám 
za krásné vystoupení a zúčastněným spol-
kům a prodejcům za zajištění pohoštění 
a zábavy. 

O prázdninách ukončí paní Mgr. Alena 
Baďurová své působení jako učitelka a zá-
stupkyně ředitelky naší školy. Touto cestou 
bych jí chtěl poděkovat za dlouholetou prá-
ci, kterou zde za třicet čtyři let vykonala při 
zajišťování výchovné a vzdělávací činnosti. 
Za tu dobu prošla školou spousta dětí, kte-
ré rády vzpomínají na její přátelský přístup. 
Jménem obce Bravantice jí proto přeji, aby 
si ve zdraví užila zaslouženého odpočinku, 
ve kterém se bude naplno věnovat svým 
zálibám, rodině a přátelům.

A nyní mi dovolte malou rekapitulaci dění 
v obci. V červenci započne rekonstrukce ha-
sičské zbrojnice, která se bude týkat opravy 
střechy s podkrovní zasedací místností, bu-
dou vytvořeny nové šatny a sociální zařízení 
pro jednotku a zvětší se prostor pro techniku. 
Součástí bude rovněž přeložka vodovodního 

SLOVO STAROSTY
řádu. Rekonstrukce bude z větší části hra-
zena z dotací Ministerstva vnitra a Morav-
skoslezského kraje. Po tuto dobu se v areálu 
hasičárny nebudou konat žádné veřejné ani 
soukromé akce. 

V připravované výstavbě nové mateřské 
školy s jídelnou v současné době čekáme na 
vydání stavebního povolení. Poté proběhne 
výběrové řízení na zhotovitele této akce.

O prázdninách se uskuteční výběrové říze-
ní na firmu, která nám postaví fotovoltaic-
kou elektrárnu na budově obecního úřadu. 
Ze všech obecních budov je to objekt s nej-
větším odběrem elektřiny. Chceme touto 
investicí nejen snížit náklady na její spotře-
bu, ale také docílit určité úrovně nezávislosti 
na zdroji elektřiny, a tím v případě výpadku 
proudu zajistit funkčnost nejdůležitějších 
potřeb úřadu.

Zastupitelstvo Moravskoslezského kra-
je přislíbilo obci dotaci na repasi a výrobu 
replik části oken starého zámku. O prázd-
ninách bude zahájeno výběrové řízení na 
jejich zhotovitele. Dále v letních měsících 
plánujeme opravu klasicistního portálu nad 
vstupem do starého zámku. 

Tím, že se díky vám daří více třídit odpad, 
posílili jsme počet kontejnerů na plast a pa-
pír. Stále čekáme na potvrzení o získání 
dotace na popelnice na plast a papír, které 
plánujeme přidělit ke všem domům. Do doby 
než se celý složitý proces dotace, výběrové-
ho řízení na popelnice a celkové změny sys-
tému podaří dokončit, vás žádám o strpení 
a pochopení. 

V západní výstavbě bylo na několika 
místech zbudováno nové solární veřejné 
osvětlení. Jedná se o šest svítidel na mís-
tech, kde zatím není možný centrální elek-
trický rozvod. Pokud se osvědčí, budeme 
příští rok na podobných místech v instalaci 
pokračovat.

O prázdninách budou opět v obci pomáhat 
brigádníci z řad místních chlapců a děvčat. 
V loňském roce udělali spoustu práce a vidi-
telně ji zkrášlili. Letos jsou v plánu jak nátěry 
obecního majetku, tak také údržba zeleně. 

V červenci se na fotbalovém hřišti uskuteční 
očkování psů. O přesném termínu vás bude-
me včas informovat. Děkuji všem, kteří vyšli 
vstříc mé výzvě o dodržování nedělního klidu. 
A protože si občané tuto iniciativu pochvalují, 
žádám vás opět, abyste se aspoň jeden den 
v týdnu snažili nedělat hluk, který by rušil okolí. 
Buďme k sobě ohleduplní a aspoň v neděli si 
udělejme v obci nerušený a klidný den.

Jelikož jsou nynější webové stránky obce 
již zastaralé a nesplňují požadované legisla-
tivní prvky, připravujeme jejich nový vzhled 
a funkce, čímž se zlepší jejich přehlednost 
a usnadní orientace.

O všech dalších důležitých událostech vás 
budeme včas a průběžně informovat roz-
hlasem, na vývěsce před obecním úřadem 
a rovněž na webové stránce naší obce.

Závěrem bych chtěl poděkovat všem, kte-
ří se podíleli na slavnostním otevření nové 
bylinkové zahrádky v zámeckém areálu 
u bývalého pivovaru a rovněž všem členům 
TJ Sokol Bravantice za uspořádání turnaje 
v malé kopané o PUTOVNÍ POHÁR STA-
ROSTY OBCE, kde se utkaly domácí i pře-
spolní týmy. Dne 14. 9. 2024 zvu všechny na 
tradiční Gulášfest. Přijďte si všichni pochut-
nat na dobrotách z masa i sladkostech.

Přeji všem léto plné slunce, radovánek 
a příjemnou dovolenou. 

Rudolf Němec, starosta obce

TJ SOKOL BRAVANTICE
Po několikaleté odmlce jsme na sezonu 2024/2025 přihlásili do soutěže mlad-

ší žáky. S žáky trénujeme už celé letošní jaro, tak snad se jim bude dařit. Dále zve-
me všechny případné zájemce do 15 let na tréninky, které budou v úterý a čtvrtek  
v 17 hodin. Trénovat začneme v polovině srpna. 

Děkujeme všem, kteří pomáhali s přípravou tréninků a pořádáním domácích zápasů.

Dne 29. 6. 
proběhl  

dvacátý čtvrtý 
ročník turnaje  

O pohár starosty 
Bravantic.

Vítězem se stali 
kluci z oddílu  
Black horses.



BRAVANTICKÝ BRUMLA 3/2024

ZPRÁVIČKY Z NAŠÍ ŠKOLY A ŠKOLIČKY
Vážení rodiče, milí žáci a přátelé školy,

dětem končí další školní rok a nedočkavě 
vyhlížejí prázdniny.  Všichni za ten rok povy-
rostli, naučili se spoustu nových věcí a teď 
je čeká zasloužené volno. Před prázdninami 
ještě malé ohlédnutí za školními akcemi. 

Olympiáda – atletický pětiboj
Tato již tradiční sportovní událost se kona-

la 7. června ve Zbyslavicích. Naši sportov-
ci se umístili na 4. místě v lehkoatletických 
disciplínách a skákání přes švihadlo a na 2. 
místě ve vybíjené. Na stupních vítězů stanuli: 
Denis Krenželok, který zvítězil v hodu krike-
tovým míčkem a obsadil i 3. místo ve vytrva-
lostním běhu. Krásné 2. místo získala Valérie 
Vejrostová ve skákání přes švihadlo na čas 
a 3. místo, tedy bronzovou medaili, získal za 
sprint Sebastián Žůrek. Smíšené družstvo 
žáků soutěžících ve vybíjené přivezlo za své 
umístění do školy nový míč na vybíjenou 
a volejbal. Děkujeme všem sportovcům za 
reprezentaci naší školy.

Školní výlet za poznáním 
Červnový výlet je spjat s těšením se na 

poznávání míst v našem kraji. Tentokrát 
jsme se vypravili do Štramberku a Nového 
Jičína. Mladší žáci se seznámili v prosto-
rách štramberského muzea s archeologic-
kými nálezy a starší žáci se vydali do terénu, 
také za poznáním, avšak míst, kde k těmto 
nálezům došlo. Prozkoumali jsme společně 
s průvodkyní jeskyni Šipku a při poutavém 

vyprávění se nám do rukou dostaly repliky 
archeologických nálezů z jeskyně a jejího 
okolí. Při vyprávění nebyl zapomenut ani 
malíř Zdeněk Burian. Od jeskyně se skupi-
na prošla po zelené turistické značce okolo 
vápencových lomů a památné lípy až na 
náměstí, kde se setkala se skupinou, kte-
rá vystoupala po schodech ke Štramberské 
Trúbě a prošla celé štramberské náměstí. 
Po svačince a nákupech suvenýrů nás au-
tobus převezl do Nového Jičína, kde jsme si 
na náměstí prohlédli Muzeum klobouků.

Velkým zážitkem byla zkoušírna klobou-
ků a expozice věnovaná generálu Laudono-
vi. Z výletu si všichni odvezli zážitky, drobné 
dárky a starší děti i zážitky kulinářské. Po-
časí nám vyšlo na jedničku a už se těšíme 
na další společný výlet.

McDonald´s Cup
(Když se sen stane skutečností)
Dvanáct chlapců pod vedením trenéra 

pana Leoše Švancera dokázalo, že se dají 
uskutečnit fotbalové sny. Naše škola je 
mnoho let členem AŠS , který je mimo jiné 
soutěže také 25 let pořadatelem soutěže 
v kopané McDonald´s Cup. Dvě vítězství, 
a to v okresním kole soutěže konané v Jese-
níku nad Odrou a v krajském kole, konaném 

v Ostravě, zajistila našim fotbalistům účast 
na republikovém finále „Svátek fotbalu“, 
který se konal 3. a 4. června v Hradci Krá-
lové. Nezapomenutelné dva dny proběhly 
v areálu Malšovické arény stadionu FC Hra-
dec Králové. Tato multifunkční aréna byla 
otevřena 3. 9. 2023 a patří se svými 9 300 
krytými místy k největším fotbalovým sta-
dionům v ČR. Hoši své zápasy odehráli jak 
na přípravném hřišti arény, tak přímo na 
prvoligovém vyhřívaném trávníku. Pořa-
datelům se podařilo ke čtvrtstoletí soutě-
že vytvořit opravdu impozantní atmosféru. 
Nastoupili ti nejlepší hráči z jednotlivých 
krajů ve skupinách A, B a M, zazněla státní 
hymna a hráče pozdravili nejen pořadatelé, 
ale také osobnosti pořadatelského měs-
ta a fotbalového světa. Soutěž doprovázel 
i program ve FUNZÓNĚ, kde si všichni fot-
baloví účastníci mohli vyzkoušet nejrůznější 
soutěže a hry, také jsme sledovali exhibiční 
zápas osobností. Atmosféru dokreslovali 
fanoušci jednotlivých týmů a krajů. Všichni 
rodiče a fandové našich hráčů byli úžasní. 
Za zvuků trumpety, řehtaček a provolávání 
názvu naší obce hráli hoši s vysokým nasa-
zením. Skončili na krásném 6. místě. Díky 
patří škole, rodičům, trenérům bíloveckým, 
ostravským i bravantickým a všem, kte-
ří podporují jakékoli sportovní vyžití dětí. 
Chlapci zviditelnili naši obec a dokázali, 
že se ve vesnicích rodí sportovní talenty 
a budoucí reprezentanti. Děkujeme všem, 
kdo se podíleli na úspěchu našich chlapců 
a podpořili jejich úsilí a výkon.

Kam bych chtěl/a na dovolenou?
Petr - Doufám, že bude teplo. Asi poletíme 
do Turecka. Vysnil jsem si hezký hotel s ba-
zénem a tobogány. A moře bude plné ryb.
Nicol - Ráda bych prožila pláž s kamarád-
kami. 
Adam - Moje vysněná dovolená je navští-
vit s Messim, Ronaldem, Neymarem, Mba-
ppem, Haalandem  EURO 2024.
Kristýna - Přála bych si jet do Chorvatska 
se svými psy. 
Adriana - Chtěla bych jet někde mezi zví-
řata. 
Oliver - Chci, abych měl křídla a zaletěl 
bych si za Messim. 
Hanka - Pojedu s babičkou na dva hotely 
a bude tam krásně. 
Sofie - Přeji si potápět se ke korálům ve 
Španělsku v oceánu. 
Katka - Toužím po potápění v ponorce se 
svým psem.
Eliška - Chtěla bych mít hezký pokoj 
v Egyptě.
Tobík . Přál bych si jet do Portugalska a vi-
dět Ronalda. 
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Brumla, který právě vyšel, voní létem a vy 
jej čtete a možná u toho popíjíte něco dob-
rého jako zaslouženou odměnu po nároč-
ném školním roce nebo práci. V tomto čase 
oddychu přicházíme s poděkováním vám 
všem za přízeň, kterou jste nám věnovali při 
akcích v předešlých měsících, ať už to bylo 
Pálení čarodějnic, Víkend otevřených zahrad, 
anebo letní kino na nádvoří zámku. Věříme, 
že už jste využili příležitost zpříjemnit si pod-
večerní atmosféru posezením v nové zámec
ké bylinkové zahradě, na pár chvil usedli na 
lavičky, kochali se pohledem na květiny a od-
poutali své myšlenky od starostí všedních 
dnů. Prvním impulzem pro vznik tohoto nád-

herného zákoutí bylo získání finančních pro-
středků z grantu Nadace Via a České spoři-
telny, ale skutečností se stalo až díky spoustě 
a spoustě hodin usilovné a kvalitně odvedené 
práce dobrovolníků a také díky vám, kteří na-
vštěvujete akce, kterých se účastní Zámecký 
spolek. Z výnosů prodeje všeho, co vám na 
akcích nabízíme, jsme tak mohli k ostatním 
získaným finančním prostředkům připojit 
částku cca 15 000,- Kč na nákup potřebné-
ho materiálu. Touto cestou děkujeme všem 
zúčastněným, a to nejen členům našeho 
spolku, ale také dobrovolníkům z řad občanů, 
zastupitelstvu obce a všem dobrým lidem, 
kteří se zasloužili o realizaci celého díla, které 
jak doufáme, bude mnoho dalších let sloužit 
k potěše oka i ducha každého z návštěvníků 
zámeckého areálu.

A kde se v tomto čtvrtletí můžeme potkat? 
Ať má každý občan přehled, co se dále z naší 
strany chystá, je zde odpověď zaručeně jistá 
☺ V termínu od 4. do 7. 7. bude na zámku 
pořádán Výtvarný plenér, který bude zakon-
čen v neděli 7. 7. ve 14 h vernisáží vytvo
řených děl, na kterou vás všechny srdečně 
zveme. Dále si dovolujeme zvlášť srdečně 
pozvat všechny milovníky umění a divadla, 

k návštěvě letního divadelního představe
ní uspořádaného na nádvoří starého zámku 
v sobotu 10. 8., kde se uskuteční představení 
s názvem Don Quijote de la mAncha, v na-
studování Divadla klauniky Brno pod režijním 
dohledem Bolka Polívky. Akce bude zahájena 
v 19 hodin. Na zářijovém Gulášfestu, který se 
bude konat 14. 9., pak odvážné týmy připraví 
přehlídku gulášů pro všechny gurmány a mi-
lovníky tohoto tradičního pokrmu. Už nyní se 
na vás všechny těšíme.

Závěrem přijměte naše přání krásně proži-
tých letních dnů, dovolených a prázdnin s do-
statkem sluníčka a osvěžujícího vánku.

ZÁMECKÝ SPOLEK

Letní prázdniny probíhají od 1. července 
do 31. srpna 2024

Během prázdnin bude mateřská škola 
uzavřena od pondělí 15. července do pát
ku 30. srpna 2024.

V době uzavření MŠ se bude malovat 
a proběhnou drobné opravy, úklidové práce 
a zaměstnanci budou čerpat řádnou dovo-
lenou.

Budovu základní školy čeká o prázdni-
nách také malování a drobné přestavby.  

Všichni se sejdeme v základní i mateř-
ské škole v pondělí 2. září. Do školy by 
mělo nastoupit patnáct prvňáčků. Školka je 
i se dvěma třídami také úplně zaplněná. 

Přejeme všem krásné prázdniny.
 Marie Konečná

Páťáci se ohlížejí za docházkou do školy v Bravanticích
Do první třídy jsem se těšila. Ale to jsem 

ještě nevěděla, co mě čeká. Neříkám, že ně-
kdy tuto školu nesnáším, ale někdy to tak je. 

Ale né, tuto školu mám ráda a budu bre-
čet jak tygr, když budu odcházet. Na školu 
mám dobré, ale i smutné vzpomínky.  Když 
nás opustila dvojčata Niki a Naty, tak mě to 
sebralo. A teď to dobré, třeba příběh jménem 
Tarantule. Píše se rok 2023, když my holky 
seděly ve svačící místnosti a najednou já 
a Sofi jsme zvolali: „AAAAAAAAAAAAAAA, 

tarantule!“ Přiznejme si, že to byl malý pa-
vouk. V tu chvíli přiběhli kluci a my jim uká-
zali, kde je ten pavouk. Vybavili se polštáři 
a košťaty a začali shazovat pavouka. Když 
ho Jarek sundal, zůstal na koštěti, fuj. 

A teď poděkování. Paní učitelce Ale za na-
učení čtení a psaní, paní učitelce Evě za tři 
roky učení, Ivě za geometrii, Petře za ma-
tematiku, Terezce za tělocvik a paní učitelce 
Šárce za krásné vzpomínky. 

Kateřina Mordáčová

Jak jsem přišla do školy, učení jsem mi-
lovala. 
1. třída - Do školy jsem se strašně těšila. Se-
děla jsem s Májou, ale byla to jen čistá ná-
hoda. Učili jsme se číst, psát a počítat. Paní 
učitelka Alenka je moc hodná.
2. třída - Ještě o prázdninách přišel email, že 
nás bude učit nová učitelka. Strašně jsem se 
bála, že to bude nějaká zlá učitelka. Ale opak 
se stal pravdou. Paní učitelka Eva je moc 
hodná a jsem ráda za ty tři roky, co nás učila. 
3. třída - Ze třetí třídy si pamatuji, jenom jak 
jsem seděla s Májou.
4. třída - Ve čtvrté třídě se k nám připojili 
tehdejší páťáci.
5. třída - V páté třídě už jsme nebyli spojeni. 
Vzpomínám si, jak jsme byli na výletě u rad-
nice a ještě tam byla paní místostarostka, 

která nám vyprávěla o Ostravě. Paní učitel-
ka nám slíbila, že budeme mít rozchod jed-
nu hodinu. Ale měli jsme jen čtrnáct minut. 
Když nám paní učitelka řekla, že můžeme jít, 
tak všichni hodili speed run a utíkali pryč. My 
s Maki a Májou jsme šly do DMka a do Bi-
lly. Zbývala nám poslední minuta a my jsme 
byly teprve u kasy a nešlo nám zaplatit. Po 
zaplacení jsme utíkaly a byly jsme druhé.

Moc děkuji všem učitelkám, co mě učily. 
A poslední věc, na co si vzpomínám, je jak 

nás paní učitelka Šárka pozvala na její svat-
bu. Jeli jsme s Katčiným taťkou. Svatba byla 
nádherná. 

Těchhle pět let na téhle škole bylo úžas-
ných. Jedna kapitola končí a druhá nám začíná. 

Sofie Mrázková
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SKAUTI – VLČATA A SVĚTLUŠKY 
„Hlavní červencová starost zahradníka je 

zalévání a kropení zahrady. ,Uf,´ prohlašu-
je s pýchou rekordmana, ,dnes jsem vytahal 
pětačtyřicet konví.´ Kdybyste věděli, jaká je 
to libost, když chladná voda crčí a šumí na 
zprahlou půdu; když to v podvečer jiskří na 
květech a listech přetížených horlivou prškou; 
když pak celá zahrádka vydechne vlhce a úlev-
ně, tak jako vydechne žíznivý poutník – ,Aha-
hah,´ praví poutník stíraje si pěnu z vousů, ,to 
byla hromská žízeň. Hospodo, ještě jednu!´ 
A zahradník běží ještě pro jednu konev na tu 
červencovou žízeň.“ (Karel Čapek; Zahradní-
kův rok)

Léto se ohlásilo v celé své kráse, květy 
už dávno přešly v plody a my se můžeme 
radovat z dlouhých dní a teplých večerů. 
Na začátku prázdninových dní bychom se 

zkoušely, jaké to je, když někdo nemá ruce 
a musí malovat např. nohou nebo pusou. 
U zdobení vaků, které jsme dětem pořídi-
li na vycházky do přírody, jsme už ale po-
užívali ruce. ☺ S těmito vaky na zádech, 
lupami, pozorovacími sklíčky, mapou a bu-
zolou v ruce jsme se snažili orientovat po 
vesnici a u toho pozorovali přírodu z blízka. 
Nerozhodilo nás ani spadlé (a posléze za-
chráněné) sklíčko v potoce, ani déšť, který 
se přihnal na závěr schůzky. 

V květnu proběhla středisková akce, na 
kterou jsme pozvali i okolní oddíly. Účast 
byla opravdu hojná, program na téma sv. 
Valentin vyšperkovaný, počasí divoké, za-
končení s opékačkou veselé. Nu, vyvedená 
akce.☺

Panteři a Buchty se sem tam zúčastni-
li sportovních akcí, které připravovaly jiné 
oddíly. Panteří trojka – Kopec, Kaktus a Orel 
– si ještě zopakovali rozdělávání ohně, 
Buchty si jedno odpoledne vyrazily zabrus-
lit a pověnovaly se táborovému programu. 
Také se snaží plnit skautské odborky, za což 
mají pochvalu.

Koncem června byl tento školní rok uza-
vřen společnou celooddílovou schůzkou, na 
které jsme se rozloučili. Teď už se těšíme na 
tábor, který nás čeká na přelomu července, 
srpna. Snad nám bude přát počasí, aby-
chom si ho s dětmi co nejvíce užili.

Přejeme vám všem dny plné sluníčka.
Bravantičtí skauti

s vámi ještě rádi ohlédli za uplynulým roč-
ním obdobím - začátkem jara. Tehdy jsme 
se s naším oddílem věnovali především 
ochraně přírody, šetrnému chování v do-
mácnostech a rodinách. Pomněnky se něco 
dozvěděly o Fair Trade, Greenpeace a po-
vídaly si o ekologickém pohledu na výrobu 
oblečení. Abychom přidali i trochu praxe, 
vyrazili jsme sbírat odpadky v Bravanticích 
a jeho okolí. Večer jsme si u zámku opekli 
buřty a zabékali u ohně.☺

V dubnu na svatého Jiří nevylézají jen hadi 
a štíři, ale také se mezi lidmi ukazují skau-
ti ve svých krojích. Někteří z nás v něm 
vyrazili jak do školy, tak do zaměstnání. 
Během družinovek se o tomto světci, pa-
tronu skautů, Pomněnky dozvídaly nové 
informace. Mimo to jsme si se světluškami 
i vlčaty také procvičovali uzly, šifry a pozná-
vali jsme běžné hmyzáky, na které může-
me v přírodě narazit. Hříbátka s Hvězdou 

SENIOR KLUB
Vážení senioři, přátelé a příznivci, jaro se 

přehouplo do léta a nás čeká jedná krásná 
prázdninová akce.

11. 7. připravujeme zájezd do ZOO Leš-
ná s prohlídkou zámečku.
• naši členové mají cestu zdarma, ostatní 

za 250,- Kč
• odjezd autobusu ze všech zastávek a od 

KD v 8.00
• přihlášky přijímá paní Pospíchalová na tel. 

728 096 387

A ještě se vraťme k posledním jarním 
akcím. 11. 5. proběhla za krásného poča-
sí „vaječina“ a 26. 6. jsme si pochutnali na 
výborných tvarůžkách v hospůdce „Pod 
kaštany“ v Olbramicích. Obě posezení se 
opravdu vydařila. Však to jsou naše tradič-
ní, které mají v senior klubu už svou historii.

Je tu léto, čas slunce a pohody. Užijte si 
každý letní den a sejdeme se na naších dal-
ších aktivitách na podzim.
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Léto. Ve chvíli, kdy budeme číst toto vydání 
Brumly, budou se už dny pomalu krátit. Na-
stalo nejteplejší období roku, často dopro-
vázené bouřkami. Zvířata mají starost o svá 
mláďata a pro jejich zdárný odchov potřebují 
hlavně klid, aby zaopatřila sobě i mláďatům 
vydatnou potravu. Mnozí ptáci už zasedli 
k druhým hnízděním. I přes veškerou osvětu 
je stále mnoho návštěvníků přírody, kteří si 
neuvědomují, že jejím obyvatelům mohou 
velmi ublížit neukázněným pohybem, křikem 
a psy puštěnými na volno.

 Léto je dobou zrání, dobou nalévání zrn. 
Blíží se žně a ty jsou zase dobou srnčí říje. 
Bohužel počet zvěře sražené auty neubývá, 
spíše naopak. Hlavně silnice vedoucí z Klim-
kovic do Bílovce, z Bravantic do Olbramic 
a z Bravantic do Studénky přinášejí každo-
týdenní oběti mezi srnčí zvěří. 

MYSLIVECKÉ SDRUŽENÍ SEZINA V BRAVANTICÍCH
Výskyt černé zvěře je v letošním roce, 

zdá se, zase častější, o čemž svědčí při-
bývající počet zástřelů. A s postupujícím 
ročním obdobím při pohledu na rozlohy 
polí s řepkou a kukuřicí můžeme před-
pokládat, že množství ulovených divo-
kých prasat ještě poroste.

Právě proto jsme v uplynulém období 
věnovali zvýšenou pozornost budování 
nových posedů a opravám stávajících.

Co nás ještě čeká? V srpnu proběhne 
dvoudenní klání loveckých psů - ret-
rieverů - o pohár starosty obce. Tyto 
zkoušky, občas i s mezinárodní účas-
tí, se stávají hezkou tradicí doplněnou  
o zvěřinové hody, na které vás v so-
botu 24. 8. od 12 do 16 hodin srdečně  
zveme. 

Obec Bravantice pořádá zájezd do Gerasu, Třešti, Černé hory a Lysic, 5. a 6. 10. 2024
sobota 5. 10. 2024  
Cílem letošního zájezdu je Erdäpfelfest 
neboli Bramborobraní v městečku Ge
ras nedaleko česko-rakouské hranice. 
Na návštěvníky čeká bohatý festivalový 
program, který vyvrcholí alegorickým 
průvodem běžné i kuriózní zemědělské 
techniky. Milovníci zvířat mohou navští-
vit zdejší přírodní park a minizoo. Veče-
ře je zajištěna v malebné Telči, odkud 
se přesuneme na ubytování v Domově 
mládeže v Třešti. 

neděle 6. 10. 2024
Dopoledne nás čeká prohlídka městské pa-
mátkové zóny v Třešti. Pozoruhodné je také 
muzeum Tesla ve staré sýpce. Při zpáteční 
cestě domů se zastavíme na oběd v pivo
varu Černá hora, kde je také možné navští-
vit muzeum pivovarnictví a zakoupit zdejší 
lahodný mok. Na závěr navštívíme zámek 
v Lysicích, jehož nádherná zahrada a skle-
níky byly letos po několikaleté rekonstrukci 
znovu otevřeny.
Návrat ve večerních hodinách.

Cena zájezdu: 
Dopravné pro občany Bravantic zdarma, 
pro případné přespolní zájemce 400 Kč.
Ubytování na internátě v Třešti: 400 Kč.
Cena vstupného do betléma: 70 Kč do-
spělí, 50 Kč senioři a děti do 15 let.
Stravu a vstupné na prohlídky si hradí 
účastníci sami.

Zájemci se mohou od 15. do 29. 7. 2024 přihlásit písemně u p. Věry Šustkové
na e-mail vera.sustkova@seznam.cz nebo SMS na tel. 724 216 416. 

Změna programu vyhrazena, časy budou upřesněny.

HASIČI INFORMUJÍ
Milí  spoluobčané,
dne 1. 6. se konalo kácení máje. I přesto, že 

počasí tentokrát nebylo na naší straně, do-
stavilo se vás spousty. Velmi si toho vážíme 
a děkujeme všem zúčastněným. Rádi jsme 
pro vás připravili bohaté občerstvení (lango-
še, burgery a další), skákací hrad a pěnu pro 
děti (o tu se postarali hasiči z Bílovce). Dne 
17. 6. jsme jako každým rokem prodávali na 
Dni obce. Jednotka vyjížděla celkem k šesti 
událostem, a to k požáru kombajnu, pro-
plachu kanalizace, hmyzu, čerpání vody ze 
zahrady, kácení stromu a zalévání stromků.

A co se aktuálně děje? Vyklízíme celou 
hasičskou zbrojnici, čeká nás rekonstruk-
ce. Proto nás mrzí, že se tradiční karneval 
k ukončení prázdnin letos konat nebude. 
Avšak i přes rekonstrukci hasičárny bude-

Je to i čas, kdy musíme připravit dostatek 
krmení pro zvěř na období zimního strádání. 

Stále také formou petic rozporujeme ně-
která nesmyslná ustanovení připravova-
ného nového zákona o myslivosti, která 
evidentně zvěři příliš neprospějí. Takže nám 
držte palce, ať ráz naší „vesnické“ mysli-
vosti neutrží další ránu.

me jako jednotka výjezdu schopni, proto 
pokud budete cokoliv potřebovat, ať už 
se to bude týkat bodavého hmyzu či jiných 

událostí, neváhejte nás kontaktovat na tel.  
č. 737 864 836. Závěrem vám přejeme 
krásné, pohodové a klidné léto.  Vaši hasiči
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Vychází 4. července 2024 v Bravanticích.

SPOLEČENSKÁ RUBRIKA

Jubilanti
Životní jubileum oslaví:

Veronika BROSKEVIČOVÁ  80 let
Antonie BULUŠKOVÁ  80 let
Jan VANÍČEK 70 let
Pavel JANČÍK 60 let
Milan HLADÍK 60 let

Vážení jubilanti, 
slavnostní blahopřání na Obecním úřadě se uskuteční 
10. 10. 2024 v 16 hodin10. 10. 2024 v 16 hodin. Osobní pozvání budeme doru
čovat průběžně k termínu Vašich narozenin. S přáním 
zdraví, štěstí, lásky a rodinné pohody se těšíme na se
tkání.

Mgr. Věra Šustková, místostarostka

KALENDÁŘ AKCÍ
  ČERVENEC 
7. 7.  Vernisáž obrazů na zámku
11. 7.  Zájezd ZOO Lešná

  SRPEN
10. 8.   Divadlo na zámku
24. 8.   Zkoušky loveckých psů  

 a zvěřinové hody
25. 8.  Zkoušky loveckých psů
29.–31. 8. Rybářské závody

  ZÁŘÍ
1. 9.  Rybářské závody
14. 9.  Gulášfest

Tomáš GLABAZŇA
Tomáš KUDELA
Sofie ALČER

Narodili se

Přejeme mnoho zdraví, štěstí, lásky.

RYBÁŘI INFORMUJÍ
Milí spoluobčané,
v předchozím vydání Bravantického 

Brumly jsme vás informovali o nadcházející 
akci 48hodinový závod Bravantický kap
řík, který se konal 24. – 26. května 2024. 
Už v pátek se v časných ranních hodinách 
se na náš revír začaly sjíždět závodní týmy 
z celé České republiky. Před obědem probě-
hl uvítací ceremoniál s losováním lovných 
míst, kterého se ujal předseda Roman Pieš 
a místopředseda Miroslav Mynář.

Ve 12 hodin byl odstartován samotný 
závod, kdy lovící měli jediný úkol, a to ulovit 
největší rybu závodu a nejvíce bodovaných 
ryb. Jelikož počasí bylo více než příznivé, 
sluníčko hřálo a teploty se šplhaly bezmála 
ke 30 stupňům, byla aktivita ryb přes den 
velmi slabá. Vše se v dobré obrátilo až ve 
večerních a nočních hodinách, kdy ryba za-
čala přijímat potravu a z vody se začali vy-
tahovat první bodovaní kapři. 

Nejlépe se vedlo týmu M Carp, (Vašek 
Michal, člen MO Bravantice), který zvítězil 
v sektoru s nejvíce ulovenými kapry a ulo-
venou nejtěžší bodovanou rybou závodu - 
kaprem 13,66 kg. Gratulujeme. 

Již několikátým rokem navštěvuje naše 
kaprové akce kolegyně rybářka Kateřina 

Lesová z Ostravy, která v mládí proděla-
la rakovinu pánve a dodnes je upoutána 
na invalidní vozík. Proto jsme se rozhodli 
uspořádat charitativní sbírku pro Katku, 
která by jí pomohla alespoň částečně zafi-
nancovat potřebné léky a nákup rybářských 
potřeb pro tohoto „velkého koně“, jakým ry-
baření bezesporu je.

K dnešnímu dni bylo na Katku vybráno 
14. 420,- Kč a tato částka se bude do kon-
ce roku navyšovat podle pořádaných akcí. 
Dne 2. listopadu proběhne na našem revíru 
v Bravanticích Mistrovství Republiky Trout 
area Czech Republic v lovu přívlačí, kdy na 

tuto akci bude Katka osobně přizvána a cel-
kový výtěžek ji bude předán. 

Děkujeme všem, kteří přispěli, byť ne-
patrnou finanční částkou. Zároveň děkuje-
me vedení obce Bravantice, které přispělo 
částkou 2.500,- Kč.

Závěrem mi dovolte popřát vašim ra-
tolestem krásné a slunné prázdniny a vás 
milí spoluobčané zveme ke konci prázdnin 
na druhé kaprové závody Memoriál Jiřího 
Hlobila 66hodinovka, konané 29. 8 – 1. 9. 
2024. 

Za výbor ČRS MO Bravantice
Michalík Radek-jednatel

Děkuji občanům, že v neděli a o státních svátcích omezují v maximální 
možné míře činnosti spojené se zvýšenou hladinou zvuku.
Jedná se především o práci se sekačkami na trávu, křovinořezy, 
kotoučovými a motorovými pilami.
Pojďme si aspoň jednou v týdnu udělat klidný, ničím nerušený den.
Neprovádějme práce, které ruší ostatní občany naší vesnice  
a respektujme společně neděli a státní svátky jako den klidu.

 Starosta obce
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